
1 

 

                                       
                    M E S T O   S P I Š S K É   V L A C H Y 

                        M E S T S K É    Z A S T U P I T E Ľ S T V O 
                          VI. VOLEBNÉ OBDOBIE 

 
                             ______________________________________________________________________ 
 

 
 

Z Á P I S N I C A 
 

napísaná dňa 17. apríla 2012 na 14. zasadnutí Mestského zastupiteľstva, 
konanom v Galérii na Mestskom úrade v Spišských Vlachoch 

 
 
 
     Primátor, Ľubomír Fifik, otvoril 14. zasadnutie Mestského zastupiteľstva, na ktorom privítal 
poslancov MsZ a ostatných prítomných. Konštatoval, že na začiatku zasadnutia MsZ bolo 
prítomných 8 poslancov a že MsZ je uznášaniaschopné. 
 
Prítomní: 
Primátor:              Ľubomír Fifik 
Poslanci:              ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga – od 15.40 hod,                  
                                    Rastislav Kicko, Pavol Kičin, Mgr. Monika Koperdáková – od 15.35 hod.,       
                                   František Pikla, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
Hlavný kontrolór:  Ing. František Stanislav 
Zapisovateľka:  Bc. Valéria Bašistová 
Ostatní prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 
Neprítomní:      Mgr. Petra Chudíková – neospravedlnená 
      Ing. Michal Kiššák a Ing. Radoslav Leščani - ospravedlnení 
Začiatok rokovania:     15,30 hod. 
Ukončenie rokovania:   17,20 hod. 
 
 
K bodu 1:  Otvorenie  
 
     Za overovateľov zápisnice určil primátor poslancov ThLic. Ľubomíra Balogu a Ing. Jozefa 
Repaského. Za predsedu návrhovej komisie navrhol Mgr. Moniku Koperdákovú, za členov 
komisie Radoslava Kicka a Pavla Kičina. 
 
Hlasovanie o zložení návrhovej komisie: (za 7, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 3 ): 
za:                  ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Pavol Kičin, Radoslav Kicko 
                       Mgr. Monika Koperdáková, František Pikla, Ing. Jozef Repaský, 
zdržal sa:       Ing. Ladislav Šterbinský 
nehlasoval:    Mgr. Petra Chudíková, Ing. Michal Kiššák, Ing. Radoslav Leščáni 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 164/VI/2012 schválilo návrhovú komisiu v predloženom 
zložení. 
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K bodu 1. Otvorenie – Návrh programu rokovania 
 
     Z návrhu programu rokovania uvedeného v pozvánke primátor návrhol o vypustiť z programu 
rokovania bod č. 4 – Návrh rozpočtu na rok 2012 a jeho presunutí ho do ďalšieho zasadnutia 
MsZ. Nasledujúce body v návrhu programu zostávajú. Návrh programu bol MsZ schválený bez 
pripomienok. 
 
Hlasovanie o návrhu zmeny programu rokovania: (za 5, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 5) 
za:         ThLic. Ľubomír Baloga, Rastislav Kicko, Pavol Kičin, František Pikla,  

Ing. Ladislav Šterbinský. 
zdržal sa:        Ing. Jozef Repaský 
nehlasoval:    Mgr. Petra Chudíková, Mgr. Vladimír Baloga, Ing. Michal Kiššák,  

           Ing. Radoslav Leščáni, Mgr. Monika Koperdáková 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 165/VI/2012 schválilo zmenený program rokovania. 
 
 
Program rokovania: 

1. Otvorenie 
2. Kontrola plnenia uznesení MsZ 
3. Pripomienky občanov 
4. Reorganizácia škôl a školských zariadení v meste Spišské Vlachy 
5. Rôzne – výstupy z komisií MsZ 
6. Diskusia 
7. Záver 

 
 
K bodu 2:  Kontrola plnenia uznesení 
 
     Primátor konštatoval, že zápisnica a uznesenia z ostatného zasadnutia MsZ boli overené 
overovateľmi bez pripomienok. Zrušenie spoločného obecného úradu – pracovníčke bola daná 
výpoveď k 1.5.2012, ktorú vzala na vedomie a do konca mesiaca apríl odovzdá protokolárne 
obciam a mestu všetky materiály.  
 
Ing. L. Šterbinský – nepríde mesto o finančné prostriedky? 
 
Primátor – nie nepríde. S prednostom Krajského stavebného úradu p. Ing. Petruškom je 
dohodnutý ďalší postup. Na Krajský stavebný úrad boli zaslané čísla účtov jednotlivých obcí 
a mesta, na ktoré bude KSÚ po 1. máji 2012 zasielať finančné prostiedky. Finančné prostriedky 
sú prideľované podľa počtu obyvateľov. Občania mesta budú o zmenách na stavebnom úrade, 
informovaní po 1. máji prostredníctvom mestského rozhlasu, webovej stránke a na úradnej tabuli 
mesta. Mojou predstavou je, aby bol pracovník stavebného úradu k dispozícii občanom v jeden 
deň v týždni pravdepodobne v stredu. 
 
 



3 

 

 
 
 
K bodu 3. Pripomienky občanov 

p. V. Straka – chcem pripomenúť problémový kanál na ulici 9. mája, s ktorého nám tečie voda 
pod bytovku a na stenách zvonka sa začína tvoriť plieseň. Kanál je položený vyššie ako je cesta 
a samotná bytovka. Navrhujem vytvoriť drenáž a spád pre odtok vody do kanála.  
 
Primátor – pripomienku beriem na vedomie a zabezpečím opravu kanála. 
 
p. V. Straka – mám záujem o odkúpenie časti mestského pozemku na ul. 9. mája pri garážach. 
A to z dôvodu toho, že si tam hocikto vykonáva svoje potreby. Ďalšou z možností je zaviesť 
kamerový systém, ktorý by daný objekt monitoroval. 
 
Primátor – mesto má v pláne sprístupniť verejné WC v priestoroch Kultúrneho domu, ale uvidí 
sa či sa tento problém vyrieši. K žiadosti p. V. Straku odporúčam v prvom rade podať žiadosť 
o odkúpenie pozemku na MsÚ a uviesť presne o akú parcelu má záujem. Komisia danú žiadosť 
prehodnotí a na ďalšom zasadnutí MsZ sa môže o podanej žiadosti rokovať. 
 
Mgr. V. Baloga – chcem predniesť pripomienku občana p. Filipa, týkajúca sa stavby okružnej 
križovatky v meste. P. Filip už podal žiadosť na súd o pozastavenie stavby nakoľko nie je s ňou 
spokojný, pretože výkopové práce sa realizujú bližšie k budovám ako bolo určené a on s tým 
nesúhlasí. Ďalej k realizácii stavby nebol prizvaný ani pamiatkový úrad. 
 
Primátor – táto stavba nie je investíciou mesta, realizuje ju Košický samosprávny kraj a Správa 
ciest KSK. Územný plán mesta bol a je zverejnený. V týchto dňoch práve prebiehajú rokovania 
zo zástupcami KSK, aby sa mu vyšlo v ústrety.   
 
Mgr. V. Baloga – čo sa týka hokejového ihriska. Osobne si myslím, že projekt nebude schválený 
pretože sa nerealizuje v priestoroch školy, ale v Rudoľovej záhrade. A tam je jasne uvedené, že 
to musí realizovať škola.  
 
Mgr. M. Koperdáková – poslanci na minuloročnom zasadnutí MsZ schválili spoluprácu a vstup 
primátora do jednania s investorom. 
 
Primátor – na samotnej realizácii stavby sa nič nenení. Zmeny sú len v organizácii a štruktúre 
hokejbalovej ligy. Stavba po dokončení prejde zmluvne do majetku mesta. 
 
Ing. F. Stanislav – bude to stavba na pozemku mesta a to musí byť schválené MsZ formou 
súhlasu o  umiestnenie stavby na pozemku mesta. 
 
F. Pikla – vytvorené sú 4 žiacke tímy na hokejbal, táto športová činnosť nebude v rámci 
vyučovacieho procesu. Financovať ju bude hokejový inštitút. 
 
P. Kičin – bol som oslovený občanom mesta, že v chatovej oblast Zahura chýba  verejné 
osvetlenie. Ďalej k verejnému osvetleniu na Cintorínskej ulici.  Na začiatku bolo inštalované 
nové osvetlenie, ktoré teraz po oprave je slabšej intenzity.  Chcem sa spýtať čo s 
kanálom a prístupovou cestou.  
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Primátor – v čase začatia IBV na tejto ulici bola podmienka na získanie dotácie na inžinierské 
siete (kanál, cesta, voda, plyn, elektrina) mať zastavané aspoň 50 % domov. V čase splnenia tejto 
podmienky z našej strany však došlo k zmene zákona v tom smere, že táto formulácia sa zrušila 
a s ňou aj dotácia na takého účely.  V súčasnosti sa to financuje len z vlastných zdrojov, resp. pri 
nájomných bytoch tzv. technická infraštruktúra. Tak ako to bolo pri bytovke na Vajanského ulici.  
 
p. P. Kičin – v lete pripravujeme majstrovstvá európy v enduro motocross, chcel by som mesto 
požiadať o pomoc pri zaplátaní dier na cestách v tých častiach, kde sú najväčšie výtĺky,  hlavne 
na ceste Zahuru – za priecestím (pri p. Zacharíkovi) až k motocrosu. 
 
Primátor – popri asfaltovaní Želežničnej ulice až stanicu sa určite niečo podarí zaplatať aj 
v meste. Verím, že tých pár výtlkov zvládneme do majstrovstiev opraviť.   
 
 
K bodu 4.   Reorganizácia škôl a školských zariadení v meste Spišské Vlachy 
 
Primátor – predniesol návrh na zriadenie CVČ, ako rozpočtovej organizácie mesta s právnou 
subjektivitou od 1.9.2012. V súčasnosti je CVČ bez právnej subjektivity a je súčasťou Základnej 
školy Komenského 6, ako jej školské zariadenie. Pozitívom zriadenia nového subjektu je okrem 
jeho osamostatnenia CVČ aj viac možností využitia voľného času širokej žiackej a najmä 
mládežníckej verejnosti aj zo širšieho okolia. Doterajšie skúsenosti z regiónu to len potverdzujú. 
Podmienky vzniku, zápisu CVČ do site na MŠ ako i ostatné postupy s tým súvisiace sú uvedené 
v písomnej forme, ktorú ste dostali na stôl. 
 
Ing. J. Repaský – chcel by som vedieť, či sa to oplatí, aké budú náklady, kde bude mať CVČ 
svoje sídlo, pretože bude potrebný nový riaditeľ atď. 
 
p. P. Kičin – treba zvážiť a porovnať ako to funguje aj v iných obciach. 
 
Hlasovanie o zriadení CVČ ako rozpočtovej organizácie mesta s právnou subjektivitou: 
(za 6, proti 0, zdržal sa 2, nehlasoval 3) 
za:         Rastislav Kicko, Pavol Kičin, František Pikla, Mgr. Vladimír Baloga 

Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr. Monika Koperdáková 
zdržal sa:        Ing. Jozef Repaský, ThLic. Ľubomír Baloga 
nehlasoval:    Mgr. Petra Chudíková, , Ing. Michal Kiššák, Ing. Radoslav Leščáni 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 166/VI/2012 schválilo zriadenie CVČ ako rozpočtovej 
organizácie mesta s právou subjektivitou od 1.9.2012. 
 
 
Primátor – v rámci tohto bodu predkladám do diskúsie aj  návrh na zlúčenie Základnej školy 
Komenského 6 s Materskou školou na ul. SNP 1. Je to najmä z dôvodu riadenia, finančných 
úspor ako i organizácie práce. Zlúčenie subjektov bude riadiť jeden riaditeľ, bude jedno 
ekonomické odelenie a školská jedáleň. Prevádzka a údržba bude riadená tiež z jedného miesta. 
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Mgr. V. Baloga – čo sa tým ušetrí? 
 
Ing. Stanislav, HKM – ušetria sa minimálne finančné prostriedky na ekonomickom úseku 
a v jedálňach. 
 
Mgr. V. Baloga – mojim návrhom je, aby sa žiaci zo ZŠ na ul. SNP 13 presunuli do obce Žehra, 
deti z MŠ SNP 1 presunúť na SNP 13 a v priestoroch terajšej MŠ vytvoriť hospic pre starých 
ľudí. 
 
Primátor – v obci Žehra sa podľa vyjadrenia KŠÚ plánuje výstavba tzv. kontajnerovej školy, 
ktorá budú slúžiť pre vyučovací proces detí z danej lokality. Obhladka miesta už bola. Je 
spracovaná a poslaná žiadosť na MŠ SR na pridelenie kapitálových prostriedkov. 
 
Ing. F. Stanislav – prenajímanie budovy ZŠ SNP 13 mesto zatiaľ nijako finančne nezaťažuje, 
pretože všetky finančné prostriedky sú čerpané zo štátneho rozpočtu ako prenesený výkon štátnej 
správy. 
 
Primátor – materiál k tomuto návrhu bude vo vedení mesta spracovaný a  predložený bude 
školskej komisii na diskúsiu a prerokovanie. Následne bude návrh predložený na rokovanie MsZ. 
Zámerom je, aby sa zlúčenie vykonalo k 1.9.2012, t.j. k začiatku nového školského roku.   
 
Ing. J. Repaský – na jednej strane hovoríme o ekonomickom šetrení, keď chceme zlúčiť ZŠ a MŠ 
a na druhej strane súhlasíme s osamostatnením CVČ. 
 
p. P. Kičin – navrhuje vypracovať finančnú analýzu v prípade zlúčenia oboch škôl. 
 
Primátor – v rámci tohto bodu predkladám v zmysle platného VZN č. 2/2010 o hospodárení 
a nakladaní s majetkom mesta Spišské Vlachy ešte návrh o zverení nehnuteľného majetku mesta 
do správy MŠ SNP 1, t.j. budovu na ul. SNP 1, ktorú MŠ doteraz využívala, resp. budovu na  
ul. SNP 38, ktorú užíva od jesene 2011 v tomto rozsahu: 
–  budova MŠ na ul. SNP 1, súp.č. 961 v obstarávacej cene 21.660,03 € a zostatkovej cene  
    1.428,89 €. 
–  budova MŠ na ul. SNP 38, súp.č. 962 v obstarávej cene 24.859,56, v zostatkovej cene 0,00 €  
–  spolu hodnota prevádzaného nehnuteľného majetku v obstáravacej cene 46.519,59 €.  

 
Ing. F. Stanislav – ide o účtovnú záležitosť, tieto nehnuteľnosti sú majetkom mesta a budú iba 
v správe MŠ. Odporúčam tento návrh schváliť a takýmto spôsobom odporúčam poriešiť aj 
ostávajúce budovy a stavby na ZŠ Komenského 6. 
 
Hlasovanie o zverení nehnuteľného majetku mesta do správy správcovi – MŠ SNP 1:  
(za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 3) 
za:         ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Rastislav Kicko, Pavol Kičin,  
                        Mgr. Monika Koperdáková, František Pikla, Ing. Jozef Repaský, 

Ing. Ladislav Šterbinský  
nehlasoval:    Mgr. Petra Chudíková, , Ing. Michal Kiššák, Ing. Radoslav Leščáni 
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Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 167/VI/2012 schválilo zverenie nehnuteľného majetku 
mesta do správy MŠ.  

           
K bodu 6.   Rôzne 

Primátor – od posledného zasadnutia mestského zastupiteľstva neboli žiadne zasadnutia komisií. 
 
ThLic. Ľ. Baloga – zápisnica z posledného zasadnutia MsZ je neúplná, nie je tam zachytené 
všetko o čom sa na zasadnutí rokovalo. Budem ju pripomienkovať a taktiež chcem 
pripomienkovať, že bola zverejnená dosť neskoro. Podľa môjho názoru bolo by najlepšie, keby 
sa zápisnica hneď po rokovaní prečítala a hneď na mieste overila overovateľmi.  
 
Ing. F. Stanislav – prijaté uznesenia zo zasadnutia MsZ musia byť zverejnené najneskôr do 10 
dní od konania rokovania MsZ, to je maximum. V prípade, že sa na rokovaní použije 
audiozáznam tak zápisnica je iba heslovitá. 
 
Mgr. M. Koperdáková – zápisnica je iba záznam. Má byť heslovitá a nezachycuje doslova 
všetko. 
 

K bodu 7.   Záver 
 

Predložené návrhy uznesení z rokovania MsZ prešli schvaľovacím procesom pri 
prerokovaní jednotlivých bodov programu. 

V závere primátor poďakoval všetkým prítomným poslancom a ostatným prítomným za 
účasť a zasadnutie ukončil. 
 
Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice. 
 
Zapísala: Bc. Valéria Bašistová 
 
V Spišských Vlachoch, dňa 17. apríla 2012 
 

 
 
Ľubomír F i f i k 
      primátor 

 
 
 
Overovatelia: 
ThLic. Ľubomír Baloga          ........................................... 
 
 
Ing. Jozef Repaský              ...........................................  
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Mestské zastupiteľstvo Spišské Vlachy 
VI. VOLEBNÉ OBDOBIE 

______________________________________________________________________________ 
 
 

Uznesenie 
zo 14. zasadnutia Mestského zastupiteľstva, konaného dňa 17.04.2012 

 
Uznesenie č. 164/VI/2012: K bodu: Otvorenie 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
volí 
– návrhovú komisiu v zložení: predseda:  Mgr. Monika Koperdáková, 

                                               členovia:  Pavol Kičin a Radoslav Kicko 
 
 
Uznesenie č. 165/VI/2012: K bodu: Schválenie programu rokovania 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie 
–  návrh primátora mesta na vypustenie bodu č. 4 Návrh rozpočtu na rok 2012 s prílohami, 
schvaľuje 
 –  upravený program z dnešného rokovania.  
 
 
Uznesenie č. 166/VI/2012: K bodu: Reorganizácia škôl a školských zariadení  
                                                            v meste Spišské Vlachy 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie  
–  návrh primátora na zriadenie CVČ ako rozpočtovej organizácie mesta  s právnou subjektivitou 

s účinnosťou od 1.09.2012 
zriaďuje 
– dňom 1. septembra 2012 Centrum voľného času, v skratke „CVČ“,  ako rozpočtovej  
   organizácie mesta s právnou subjektivitou so sídlom adrese: SNP 34, Spišské Vlachy, 
žiada 

– primátora zabezpečiť zo strany mesta všetky organizačné, personálne a právne náležitosti 
súvisiace so zriadením CVČ, ako samostatnej rozpočtovej organizácie mesta podľa 
príslušných predpisov a nariadení platných pre zriaďovanie školského zariadenia. 

 
 
Uznesenie č. 167/VI/2012: K bodu: Reorganizácia škôl a školských zariadení v meste   
                                                            Spišské Vlachy 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie  
–  predložený návrh primátora o zverení nehnuteľného majetku mesta – budov do správy  
    MŠ SNP 1, 
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súhlasí 
– v zmysle VZN mesta č. 2/2010 o hospodárení a nakladaní s majetkom mesta Spišské Vlachy      
   so zverením nehnuteľného majetku mesta do správy správcovi – MŠ, ul. SNP 1 Spišské Vlachy  
   a to: 
   –  budovy MŠ na ul. SNP 1, súp.č. 961 v obstarávacej cene 21.660,03 € a zostatkovej cene  
       1.428,89 €. 
   –  budovy MŠ na ul. SNP 38, súp.č. 962 v obstarávej cene 24.859,56, v zostatkovej cene 0,00 €  
   –  spolu hodnota prevádzaného nehnuteľného majetku v obstáravacej cene 46.519,59 €.  
  
ukladá 
–  zástupcovi primátora zabezpečiť prevod správy majetku v účtovníctve mesta i MŠ ako i na  
    Správe katastra v Sp. Novej Vsi. 
 
 
V Spišských Vlachoch, dňa 17. apríla 2012  
 
 
 
Za správnosť:  Mgr. Monika Koperdáková, 
                        predseda návrhovej komisie 
 
 
 
 
Podpísané dňa  23. apríla 2012 
 
 
 
 

 
Ľubomír F i f i k 
      primátor 


